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Protokoll från ordinarie föreningsstämma i Annedal-Mjöldammens 
vägförening 2013-08-18 
 
 

Tid: 1315-1430 
Plats: Tält på Mjöldammens samlingsplats. 

 
 

1. Stämmans öppnande: Stämman öppnades av ordförande Tomas Andrén. 
Närvarande enligt närvarolista var 19 personer som representerade 15 
fastigheter. Ingen fastighet representerades av fullmakt.  
Debiteringslängd fanns framlagd. 

 
2. Stämmans behöriga utlysande: Stämman beslutade att mötet var behörigt 

utlyst. 
 

3. Fastställande av dagordning: Stämman godkände dagordningen. 
 

4. Val av ordförande för stämman: Tomas Andrén valdes till ordförande.  
 

5. Val av sekreterare för stämman: Hans Levin valdes till sekreterare. 
 

6. Val av justeringsmän för protokollet, tillika rösträknare: Till justeringsmän 
och rösträknare valdes Michael Moberg och Mikaela Mattisson. 

 
7. Tid och plats för protokolljustering samt tillgänglighet för medlemmarna:  

Protokollet, justerat, skall finnas tillgängligt hos sekreteraren senast den 1 
september. Protokollet kommer också att sättas upp på våra anslagstavlor och 
läggas ut på föreningens hemsida: www.annedal-mjoldammen.se. 

 
8.  Verksamhetsberättelsen:  

Ordföranden och vägfogden presenterade verksamhetsberättelsen för det 
gångna verksamhetsåret enligt kallelsen och inbjöd till frågor om innehållet. 
Följande punkter diskuterades: 

• Väghållningen. Vägfogden kompletterade informationen i kallelsen. 
o Styrelsen fick in två anbud avseende nybeläggningsarbetet. 

Anbuden var i princip likvärdiga men styrelsen bedömde anbudet 
från MASAB som mest fördelaktigt. 

o Vägbeläggningsarbetet föregicks av ett omfattande 
förberedelsearbet bl a med att rensa vägbanan från uppstickande 
stenar, rötter med mera. 

o Det tidigare djupa diket utmed infarten från Annedalsvägen har fyllts 
igen efter nedläggning av rör i botten. Detta för att minska risken för 
farliga dikeskörningar vilket varnades för på föregående 
föreningsstämma. 

o Infarten till Annedalsvägen har breddats för att underlätta möten. 

http://www.annedal-mjoldammen.se/


Annedal-Mjöldammens vägförening 
  
 2023-08-10 

 2 

• Vinterväghållningen. Deltagare i stämman framförde att snöröjningen 
fungerade mycket bra under föregående vinter. Detta trots att det var den 
mest snörika vintern hittills för samfälligheten.  

 
9. Revisorernas berättelse: Revision har genomförts enligt god 

revisionssed. Revisorerna rekommenderade att bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2012-2013. Revisionsberättelsen finns hos 
sekreteraren. 

 
10.  Ansvarsfrihet för styrelsen: Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2012-2013. 
 

11.  Motioner 
            Inga motioner hade inkommit. 
 

12.  Vägunderhåll verksamhetsåret 2013-2014 
Följande punkter utöver sedvanligt vägunderhåll diskuterades 

• Vägförbättringsåtgärder. Skador på de delar av vägnätet som inte 
omfattades av genomfört beläggningsarbete ska hanteras av styrelsen 
med ambitionen att inte behöva anlita externa entreprenörer. 
Lagning av akuta vägskador. Skada (djupt hål) intill brevlådestället vid 
infarten till Annedalsvägen ska hanteras på styrelsens initiativ. 

• Nedtagning av träd på Mjöldammsvägen. Ett träd som skadats av 
stormen och riskerar att falla över en telefonledning ska tas ned. 
Kommunen har lovat att ta ansvar för detta. 

• Dikesröjning. Styrelsen ska göra ett nytt försök att få in anbud på årliga 
dikesröjningar.  

• Övriga åtgärder: Michael Moberg föreslog att grushögar som byggts upp i 
vägkanterna på de nyanlagda vägavsnitten ska tas bort eftersom de utgör 
grogrund för sly. Grovt sly på ett antal dikesavsnitt ska tas bort snarast 
genom styrelsens försorg.  
 

13.  Beslut om ersättning till styrelsen och revisorerna för verksamhetsåret 
2013-2014: 
Stämman biföll styrelsens förslag om oförändrade arvoden enligt följande 

– Ordförande   3500 kr 
– Sekreterare   3500 kr 
– Kassör   3500 kr 
– Vägfogde   3500 kr 
– Ledamot 1000 kr 
– Revisorer     750 kr vardera 
– Sammanträdesersättning per ledamot   500 kr 
– Sammanträdesersättning per suppleant 250 kr som på eget initiativ deltar i     
styrelsemöte. 

 
14. Beslut om uttaxering för verksamhetsåret 2013-2014:  

Stämman biföll styrelsens förslag om oförändrad uttaxering enligt följande:  
– permanentbostad  1 915 kr 
– fritidsbostad    1 437 kr 
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– obebyggd tomt         192 kr 
 

Senaste betalningsdag till vägföreningens bankgironummer 5568-7636 är 
2011-10-15. OBS!! Bankgironumret ska alltid användas för inbetalningar till 
föreningen. En faktura med angivet bankgironummer kommer att sändas ut till 
samtliga fastighetsägare för inbetalning av den beslutade årsavgiften. 
 

15. Beslut om budget för verksamhetsåret 2013-2014 
Stämman godkände det till kallelsen bifogade budgetförslaget. 
 

16. Val av nya funktionärer  
Valberedningen föreslog följande personer till omval:   

• Ordinarie ledamöter på två år 
- Tomas Andrén   omval 
-Sonja Johansson   omval 
-Jan-Olov Schill  omval 

• Suppleanter på ett år 
– Michael Moberg  omval  
– Anders Joninger   omval  

• Revisorsuppleant på ett år 
– Ewa Kullman Bergström  omval 

          Valberedningen föreslog följande personer till nyval:  

• Revisor på två år 
- Åsa Hjalmarsson  nyval 

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag.  
 

17.  Val av valberedning till föreningsstämman 2014  
Varken valberedningen eller föreningsstämman lyckades hitta kandidater till 
valberdning för föreningsstämman 2014. Stämman beslutade att ge styrelsen i 
uppdrag att i samverkan med ordförandena i respektive tomtägarförening 
försöka hitta var sin deltagare till valberedningen för 2014. 
 

18.  Övriga frågor 

• Kvarvarande ”Övriga frågor” från föregående föreningsstämma 
i. Styrelsen erbjuder fortfarande medlemmarna att om man har 

några bra fotografier som skulle kunna visas på föreningens 
hemsida att i så fall maila dessa till 
vagforeningen_amv@yahoo.se. Stämman föreslog att 
medlemmarna ska fortsätta att söka fotografier. 

ii. Organisationen av Grannsamverkan bör tydliggöras. Stämman 
uppdrog åt styrelsen att uppdatera Vägföreningens hemsida 
med bl.a. kontaktinformation till berörda personer. Hemsidan 
har uppdaterats. 

iii. Allt för få medlemmar deltar på föreningsstämmorna. Stämman 
efterlyser förslag på åtgärder för att öka deltagarantalet. Ett 
förslag som presenterades var att eventuellt samordna 
föreningsstämman med någon annan engagerande aktivitet. 
Styrelsen fick stämmans uppdrag att ta fram förslag. Aktiviteten 
kvarstår. 

mailto:vagforeningen_amv@yahoo.se


Annedal-Mjöldammens vägförening 
  
 2023-08-10 

 4 

• Nya punkter under ”övriga frågor”.  
i. Inga nya punkter utöver kvarstående punkter enligt ovan 

• Information.  
i. Michael Moberg informerade om att vägavsnittet in mot 

Harpaltsvägen xx kan användas som parkeringsplats för 
korttidsparkering enligt skylt. Cykelparkering kommer att 
anordnas. 

 
19. Mötets avslutande:  

En representant för mötesdeltagarna tackade styrelsen för bra arbete under 
det gångna året och för en väl genomförd föreningsstämma. 
Ordföranden avslutade mötet.  

 
 

Vid protokollet:  
 
…………….............................. 
Hans Levin 

 
 

Justeras:  
 

Rindö, den .... augusti 2013 
 

   
….………..................................      ……………..................................... 
Michael Moberg       Mikaela Mattisson 


